



invest
IN
CANADA

investir
AU
CANADA

CANADA CRITICAL MINERALS FORUM

Presented by Invest in Canada

Monday, March 2, 2026, 9:30 a.m. to 12:30 p.m.

MTCC North Building, Room 105, Toronto, Ontario

TIME	ITEM
9:15 to 9:40 a.m.	Doors open
9:40 to 9:50 a.m.	Welcoming Remarks by the Honourable Laurel Broten, CEO, Invest in Canada
9:50 to 10:20 a.m.	Fireside Chat — Canada as a Premier Investment Destination: Insights from Anglo American A fireside chat between Anglo American CEO Duncan Wanblad and Invest in Canada CEO, the Honourable Laurel Broten, will offer a compelling case-study of why global leaders view Canada as a premier destination for long-term investment. U.K.-based global mining company Anglo American's recent decision to establish its headquarters in Canada — following its merger with Teck — represents a landmark moment that underscores the country's stability, resource leadership, innovation ecosystem, and commitment to responsible development. The conversation will highlight why Canada has emerged as one of the world's most attractive destinations for global investment, particularly in critical minerals, explore Anglo American's long-term vision in Canada and elevate the broader opportunities available to companies building for the future. Speakers: • The Honourable Laurel Broten, CEO, Invest in Canada • Duncan Wanblad, CEO, Anglo-American
10:20 to 11:00 a.m.	Canada's Critical Mineral Value Chains — Canadian Leadership, Global Impacts Critical minerals are indispensable components in everything from renewable energy systems and storage technologies to semiconductors and defence applications. Canada is uniquely positioned to be a cornerstone of trusted and resilient global critical mineral value chains. This panel will bring together industry leaders to explain why Canada is a strategic partner for global industry seeking secure, resilient and responsible supply chains for the minerals that power the future and highlight industry and government partnership to propel critical mineral projects – mining, processing and recycling – towards production. Moderator: Photinie Koutsavlis, Vice President, Economic Affairs and Climate Change, Mining Association of Canada Panelists: • Patrice Boulanger, Vice-president of Marketing, Business Development and R&D, Nouveau Monde Graphite PBoulanger@NMG.com • Dan Myerson, Executive Chairman and CEO, Foran Mining DMyerson@ForanMining.com • Mark Selby, CEO, Canada Nickel MarkSelby@CanadaNickel.com • Hugues Jacquemin, CEO, Northern Graphite HJacquemin@NorthernGraphite.com
11:00 to 11:15 a.m.	Keynote Address — The Honourable Tim Hodgson, Minister of Energy and Natural Resources Canada
11:15 a.m. to 12:30 p.m.	Critical Minerals Announcements and Signing Ceremony



invest
IN
CANADA

investir
AU
CANADA

FORUM CANADIEN SUR LES MINÉRAUX CRITIQUES

présenté par Investir au Canada

Lundi 2 mars 2026, de 9 h 30 à 12 h 30

Palais des congrès du Toronto métropolitain, édifice Nord, salle 105, Toronto (Ontario)

HEURE	ÉLÉMENTS
9 h 15 à 9 h 40	Ouverture des portes
9 h 40 à 9 h 50	Mot de bienvenue de l'honorable Laurel Broten, PDG d'Investir au Canada
9 h 50 à 10 h 20	Discussion informelle — Le Canada, une destination de choix pour les investissements : le point de vue d'Anglo American Une discussion informelle entre Duncan Wanblad, PDG d'Anglo American, et L'honorable Laurel Broten, PDG d'Investir au Canada, présentera une étude de cas convaincante expliquant pourquoi les leaders mondiaux considèrent le Canada comme une destination de choix pour les investissements à long terme. La récente décision de la société minière mondiale Anglo American, basée au Royaume-Uni, d'établir son siège social au Canada, à la suite de sa fusion avec Teck, représente un moment historique qui souligne la stabilité du pays, son leadership en matière de ressources, son écosystème d'innovation et son engagement en faveur d'un développement responsable. La conversation mettra en lumière les raisons pour lesquelles le Canada est devenu l'une des destinations les plus attrayantes au monde pour les investissements internationaux, en particulier dans le domaine des minéraux critiques, explorera la vision à long terme d'Anglo American au Canada et mettra en avant les opportunités plus larges qui s'offrent aux entreprises qui construisent l'avenir. Conférenciers : • L'honorable Laurel Broten, PDG, Investir au Canada • Duncan Wanblad, PDG, Anglo American
10 h 20 à 11 h	Les chaînes de valeur des minéraux critiques du Canada — Le leadership canadien et les répercussions mondiales Les minéraux critiques sont des composants indispensables dans tous les domaines, des systèmes d'énergie renouvelable et des technologies de stockage aux semi-conducteurs et aux applications de défense. Le Canada occupe une position unique pour être la pierre angulaire de chaînes de valeur mondiale fiables et résilientes pour les minéraux critiques. Ce panel réunira des leaders de l'industrie afin d'expliquer pourquoi le Canada est un partenaire stratégique pour l'industrie mondiale à la recherche de chaînes d'approvisionnement sûres, résilientes et responsables pour les minéraux qui alimentent l'avenir, et de mettre en évidence le partenariat entre l'industrie et le gouvernement pour faire avancer les projets liés aux minéraux critiques – l'extraction, le traitement et le recyclage – vers la production. Modératrice : Photinie Koutsavlis, vice-présidente, Affaires économiques et changements climatiques, Association minière du Canada Panélistes : • Patrice Boulanger, vice-président au marketing, au développement des affaires et à la R-D, Nouveau Monde Graphite PBoulanger@NMG.com • Dan Myerson, président exécutif et directeur général, Foran Mining DMyerson@ForanMining.com • Mark Selby, PDG, Canada Nickel MarkSelby@CanadaNickel.com • Hugues Jacquemin, PDG, Northern Graphite HJacquemin@NorthernGraphite.com
11 h à 11 h 15	Discours principal — L'honorable Tim Hodgson, ministre de l'Énergie et des Ressources naturelles du Canada
11 h 15 à 12 h 30	Annonces concernant les minéraux critiques et cérémonie de signatures